
СТОЛИЧНА ОБЩИНА

СТОЛИЧЕН ОБЩИНСКИ СЪВЕТ

ПОСТОЯННА КОМИСИЯ ПО ОБРАЗОВАНИЕ, КУЛТУРА, НАУКА И 
КУЛТУРНО МНОГООБРАЗИЕ

ПРОТОКОЛ №109

от редовно заседание на ПК по Образование, култура, наука и 
културно многообразие проведено на 31.03.2023 г.

от 10:00 часа в Зала 5, ул. „Московска“ №33

Днес, 31.03.2023г. се проведе редовно заседание на Постоянната комисия по 
Образование, култура, наука и културно многообразие.

Заседанието беше открито от г-жа Малина Едрева - председател на ПК по ОКНКМ. 
При направената проверка на кворума беше установено, че присъстват 9 /девет/ 
общински съветници, поради което заседанието може да бъде проведено. Г-н Иван 
Виделов, г-н Борислав Бориславов, г-н Калоян Паргов се присъединиха по време на 
заседанието. Г-н Диян Стаматов отсъства за цялата продължителност на заседанието.

Г-жа М. Едрева докладва проекта за дневен ред на заседанието. Комисията 
подкрепи проекта за дневен ред с 9 /девет / гласа “за”.

Общо гласували: 
в т.ч.: 9

За 9

Против Няма

Въздържали се Няма

Поименно гласуване на дневния ред:
1. Малина Едрева за

2. Борислав Бориславов —

3. Димитър Антов за

4. Албена Кръстева за

5. Антон Койчев за

6. Веселин Калановски за

7. Грети Стефанова за

8. Димитър Вучев за

9. Диян Стаматов —

10. Иван Виделов —
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11. Калоян Паргов —

12. Михаил Паргов за

13. Симеон Колев за

По т. 1 от дневния ред :

Доклад с вх.№ СОА23-ВК66-3204 / 24.03.2023 г. относно План за дейности по 
реализация на Стратегията за образование на Столична община за 2023 година. Отчет за 
изпълнение на План за действие по реализация на Стратегията за образование на 
Столична община за 2022 година с вносител г-н М. Боршош, зам. - кмет на СО.

Г-жа М. Едрева подложи на гласуване доклада с предложения проект на решение.

Въз основа на проведеното гласуване бяха взети следните решения:
1. Комисията подкрепя доклада с предложения проект на решение.

Общо гласували: 
в т.ч.: 11

За 11

Против Няма

Въздържали се Няма

Поименно гласуване по т. 1 от дневния ред:
1. Малина Едрева за

2. Борислав Бориславов за

3. Димитър Антов за

4. Албена Кръстева за

5. Антон Койчев за

6. Веселин Калановски за

7. Грети Стефанова —

8. Димитър Вучев за

9. Диян Стаматов —

10. Иван Виделов за

11. Калоян Паргов за

12. Михаил Паргов за

13. Симеон Колев за
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По т.2 от дневния ред:

Доклад с вх.№ СОА22-ВК08-16836/29/15.02.2023 г. от кмета на район „Оборище” 
относно учредяване безвъзмездно право на ползване, за срок от 5 (пет) години, на 
Фондация „Изкуство - дела и документи“ върху нежилищен имот - частна общинска 
собственост с вносител г-н Н. Александров, кмет на район „Оборище“ и становище с 
вх.№ СОА22-ВК08-16836-[33] / 27.02.2023 г. от Д. Барбалов, зам.-кмет на СО

Г-н Вълчинов, зам.-кмет на р-н “Оборище“ информира ПК, че предложението се 
базира на постъпила молба от фондация „Изкуство - дела и документи“ за ползване на 
самостоятелен обект в подлеза между Министерски съвет и президентството.

Г-жа М. Едрева допълни, че фондация „Изкуство - дела и документи“ е партньор 
на СО в рамките на значим фестивал за съвременни визуални изкуства.

Г-н В. Калановски изрази подкрепата си за доклада, но през секретариата на СОС 
отправи въпрос до г-н Барбалов, инж. Джоргов и арх. Здравков как едно представително 
място на София е в подобно окаяно положение?

Г-жа Едрева подложи на гласуване доклада с предложения проект на решение.
Въз основа на проведеното гласуване бяха взети следните решения:
1. Комисията подкрепя доклада с предложения проект на решение.

Общо гласували: 
в т.ч.: 11

За 11

Против Няма

Въздържали се Няма

Поименно гласуване по т. 2 от дневния ред:
1. Малина Едрева за

2. Борислав Бориславов -

3. Димитър Антов за

4. Албена Кръстева за

5. Антон Койчев за

6. Веселин Калановски за

7. Грети Стефанова за

8. Димитър Вучев за

9. Диян Стаматов —

10. Иван Виделов за

11. Калоян Паргов за

12. Михаил Паргов за

13. Симеон Колев за
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По т.З от дневния ред:

Доклад с вх.№ СОА23-ВК08-3924 / 10.03.2023 г. относно приемане на технико- 
икономическа оценка и даване на съгласие за прилагане на намалени отстояния при 
изграждането на „Многофамилна жилищна сграда с подземни гаражи, детска градина, 
лекарски кабинет и магазин за хранителни стоки с топла точка“, разположени в УПИII- 
1284, 2551, ПИ с идентиф. № 68134.1609.6213 по КККР кв. 57, м. „Малинова долина 1- 
ва, 2-ра, 3-та, 4-та, 5-та и 6-та част“, СО - р-н „Студентски“ с вносител г-н Петко Горанов, 
кмет на район „Студентски“, становище с вх.№ СОА23-ВК08 -3924-[1] / 21.03.2023 г. от 
арх. Здравко Здравков, гл. архитект на СО и писмо с вх.№ СОА23-ВК08-3924-[2] / 
27.03.2023 г. от Петко Горанов, кмет на район „Студентски“

Г-жа М. Едрева представи становището на арх. Здравков по отношение 
необходимостта от корекция на проекта на решение.

Инж. Атанас Горов, зам. -кмет на р-н „Студентски“ информира комисията за 
пословичния недостиг на места в ДГ - 577 деца чакат за прием в детска градина. 
Предложението е за детска градина за 1 група от 18 /осемнайсет/ деца. Парцелът е с площ 
469 кв. м. и поради това е необходимо прилагане на намалени отстояния.

Г-жа М. Едрева индикира, че със сигурност подобна инициатива ще бъде 
подкрепена, но е необходимо да се изготви нов проект на решение, който да отговаря на 
нормативните изисквания.

М. Едрева ще подложи на гласуване отлагането на доклада заедно с препоръка 
към вносителя за изготвяне на нов проект на решение.

Въз основа на състоялото се представяне и проведеното гласуване бяха взети 
следните решения:

1. Комисията отлага доклада с предложения проект на решение и отправя 
препоръка към вносителя за изготвяне на нов проект на решение отговарящ на 
нормативните изисквания.

Общо гласували:
в т.ч.: 12

За 11

Против Няма

Въздържали се 1

Поименно гласуване по т. 3 от дневния ред:
1. Малина Едрева за

2. Борислав Бориславов за

3. Димитър Антов за

4. Албена Кръстева за

5. Антон Койчев за

6. Веселин Калановски за
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7. Грети Стефанова въздържала се

8. Димитър Вучев за

9. Диян Стаматов —

10. Иван Виделов за

11. Калоян Паргов за

12. Михаил Паргов за

13. Симеон Колев за

По т.4 от дневния ред:

Доклад с вх.№ СОА23-ВК08-4600 / 24.03.2023 г. относно именуване на тунел на 
бул. „Ц. Йоанна“ - подстъп към ж.к. „Люлин“ с името „Люлин“ с вносители инж. Милко 
Младенов - кмет на район „Люлин“

Инж. Милко Младенов, кмет на район “Люлин” посочи, че обектът предмет на 
доклада е ноторно известен като “тунела на Люлин” бидейки извън територията на р-н. 
Идеята за именуване е на районната администрация.

Въз основа на състоялите се разисквания и проведеното гласуване бяха взети 
следните решения:

1. Комисията подкрепя доклада с предложения проект на решение

Общо гласували: 
в т.ч.: 10

За 10

Против Няма

Въздържали се Няма

Поименно гласуване по т. 4 от дневния ред:

1. Малина Едрева за

2. Борислав Бориславов —

3. Димитър Антов за

4. Албена Кръстева за

5. Антон Койчев за

6. Веселин Калановски за

7. Грети Стефанова за

8. Димитър Вучев за

9. Диян Стаматов

10. Иван Виделов —
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11. Калоян Паргов за

12. Михаил Паргов за

13. Симеон Колев за

По т.5 от дневния ред:

Информация за постъпила поща с вх.№ СОА22-ВК66-9882-[1] / 22.02.2023г.; 
СОА23-КЦ01-12084 / 08.03.2023 г; СОА23-ДИ04-856 / 09 03.2023 г.; СОА23-ГР94-1166 
/ 08.03.2023 г.; СОА22-ВК08-5971-[12] / 09.03.2023 г.; СОА23-ВК08-4490 / 23.03.2023 г.; 
СОА22-ВК66-15741 / 22.12.2022 г. Преписките бяха сведени на вниманието на ПК.

По 1 доп. т. от дневния ред:

Доклад с вх.№ СОА23-НЦ62-137-[2] / 29.03.2023 г. относно поправка на очевидна 
фактическа грешка в Решение № 706 по Протокол 86 от 14.09.2006 г. на Столичния 
общински съвет с вносител г-жа Йорданка Фандъкова -- кмет на Столична община

Въз основа на проведеното гласуване бяха взети следните решения:
1. Комисията подкрепя доклада с предложения проект на решение

Общо гласували: 
в т.ч.: 11

За 11

Против няма

Въздържали се няма

Поименно гласуване по 1 доп. т. от дневния ред:
1. Малина Едрева за

2. Борислав Бориславов за

3. Димитър Антов за

4. Албена Кръстева за

5. Антон Койчев за

6. Веселин Калановски за

7. Грети Стефанова —

8. Димитър Вучев за

9. Диян Стаматов —

10. Иван Виделов за

11. Калоян Паргов за

12. Михаил Паргов за
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13. Симеон Колев за

По 2 доп. т. от дневния ред:

Доклад с вх.№ СОА23-КИ18-53-[1] / 27.03.2023 г. относно приемане на нов 
устройствен правилник на Малък градски театър „Зад канала“.

Г-жа Добрина Харалампиева, директор на МГТ „Зад канала“ информира ПК, че 
предложеният нов УП цели правно осъвременяване на уредбата. Новото предложение е 
консултирано с адвокатска кантора.

Г-н В. Калановски се обърна към г-н Христев, ст. експерт от дирекция 
„Секретариат“ на СОС, в случай на доклади за изменение и допълнение на УП да се 
изпраща предварително и действащия правилник с цел сравняване. Отправи редица 
предложения за изменение и допълнение :

Т. 1.6 да се допълни “съобразно този правилник”
Т. 2.2.2 да се допълни " проектът за правилник се утвърждава от СОС”
Т. 2.10.9. - да се допълни „условна дата“ на премиерно представление

Също така призова броят представления, които директорът може да поставя като 
режисьор да са ограничени до 4 от действащия репертоар на театъра.

Г-жа М. Едрева заяви, че не може да вземе отношение по предложенията 
постъпили от г-н Калановски и ще се въздържи. Прикани г-н Калановски и г-жа 
Харалампиева да си организират работна среща.

Г-н Калановски оттегли така направените предложения за изменение и 
допълнение.

Г-жа М. Едрева подложи на гласуване доклада с предложения проект на решение.
Въз основа на проведеното гласуване бяха взети следните решения:

1. Комисията подкрепя доклада с предложения проект на решение

Общо гласували: 
в т.ч.: 11

За 11

Против Няма

Въздържали се Няма

Поименно гласуване по 2 доп. т. от дневния ред:
1. Малина Едрева за

2. Борислав Бориславов за

3. Димитър Антов за

4. Албена Кръстева за

5. Антон Койчев за

6. Веселин Калановски за
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По 3 дои. т. от дневния ред:

7. Грети Стефанова —

8. Димитър Вучев за

9. Диян Стаматов —

10. Иван Виделов за

11. Калоян Паргов за

12. Михаил Паргов за

13. Симеон Колев за

Доклад с вх.№ СОА23-ВК66-3442 / 30.03.2023 г. относно Приемане на отчет за 
изпълнението на Програма „Европа“ на Столична общинна за 2022 г. е вносители г-жа 
Екатерина Йорданова, г-н Борис Петров, г-н Николай Николов - общински съветници

Г-жа Екатерина Йорданова докладва отчета на 14-то издание на програма Европа 
в рамките, на което са подкрепени 34 проекта; извършен е външен одит на програмата.

Въз основа на обсъжданията и проведеното гласуване бяха взети следните 
решения:

1. Комисията подкрепя доклада с предложения проект на решение.

Общо гласували: 
в т.ч.: 10

За 10

Против Няма

Въздържали се Няма

Поименно гласуване по 3 доп. т. от дневния ред:
1. Малина Едрева за

2. Борислав Бориславов —

3. Димитър Антов за

4. Албена Кръстева за

5. Антон Койчев за

6. Веселин Калановски за

7. Грети Стефанова за

8. Димитър Вучев за

9. Диян Стаматов —

10. Иван Виделов —

। №109 от юседание на
Пое гояйна.а комисия тю обр^ование. култура, наука и ку.^урнн

8/9



Заседанието бе закрито с изчерпване на дневния ред.

11. Калоян Паргов за

12. Михаил Паргов за

13. Симеон Колев за

Изготвил: , ________
1 Дончо Хрис/ев

Председател на ПК по образование, 
култура, наука и културно многообразие:

Зам.-председател на ПК по образование, 
култура, наука и културно многообразие:

Зам.-председател на ПК по образование, 
култура, наука и културно многообразие:

Борислав Бориславов 
/I Л
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